
 

Our vision 
We want to improve the educational and living conditions in Janwaar, especially for the coming generations, 
and we want to replicate our model in other villages in India.  

Our values  
Transparency, equality and the co-existence of different cultures.   

Our purpose 
The purpose of our organisation is to support youth welfare, education, vocational training and cooperation in 
the field of development aid as well as to promote an international ethos, tolerance in all areas of cultural life, 
and understanding among nations. In particular, its Articles aim at the planning, execution, and supervision of 
interdisciplinary projects with and for children and young people in the rural areas and villages of India.   

     …………………………. 

Unsere Vision 
Wir wollen die Bildungs- und Lebensbedingungen in Janwaar verbessern, insbesondere für die kommenden 
Generationen und wir wollen unser Modell in anderen Dörfern in Indien vervielfältigen.  

Unsere Werte 
Transparenz, Gleichheit und die Co-Existenz von unterschiedlichen Kulturen. 

Unser Zweck 
Der Zweck des Vereins ist die Förderung der Jugendhilfe, Erziehung, Volks- und Berufsbildung und der 
Entwicklungszusammenarbeit sowie die Förderung internationaler Gesinnung, der Toleranz auf allen Gebieten 
der Kultur und des Völkerverständigungsgedankens. Der Satzungszweck wird verwirklicht insbesondere durch 
die Planung, Durchführung und Betreuung interdisziplinärer Projekte mit und für die Kinder und Jugendliche in 
ländlichen Gebieten und Dörfern in Indien. 


